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Város Képviselő -testülete  
Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174 • Fax: 06 23 310-135 

E-mail: kisb@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu 

 

EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 
2012. május 15-én, 13:00 órakor, a Városházán megtartott üléséről. 

Jelen vannak:  Varga László a bizottság elnöke  
 Bodnár Lajos bizottsági tag 

Fekete Péter bizottsági tag 
Kosáry János bizottsági tag 
dr. Kovács András, jegyző 
Szakadáti László, alpolgármester (14 05-től) 
Mester László, kommunikációs referens (14 05-től) 
Molnár Tibor Faluház képviseletében 
Kecskés László, képviselő (1630-tól) 
Dr. Révész Zoltán, aljegyző a 2. napirendnél 
Kiss Ildikó, jegyzőkönyvvezető 
Dudás Eszter, Korai Fejlesztő Központ képviseletében (1. napirendnél) 
Szakállos Gizella, Dr. Vass Miklós Alapítvány képviseletében (1. 
napirendnél) 
 

Távolmaradását előre jelezte: Barabás József bizottsági tag  

Varga László: Köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes 
4 jelenlévő taggal.  

A bizottság elnöke tájékoztatta a bizottságot, hogy a Faluház igazgatója az elmúlt héten 
(két faluházi kolléga betegsége miatt megnőtt egyéni feladatok elvégzése és a következő 
időszak kiemelt programjainak szervezési munkái miatt) egy hónap halasztást kért – és 
kapott – a múlt hónapban kért részletesebben kidolgozott 5 éves intézményvezetői 
beszámoló benyújtására. Ugyanakkor a mai napi távolmaradását előzetesen nem jelezte 
számára. Annak tényéről és annak okáról (szervezett szakmai továbbképzés) csak az ülés 
előtt szerzett tudomást a hivatali kollégáktól. 

A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirendet fogadta el: 
 
Napirend 

1) A Dr. Vass Miklós alapítvány támogatásáról 

2) „Szász Gyula Egészségünkért Díj” adományozásáról (zárt ülés) 
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3) „Török Henrik Pedagógus Díj” adományozásáról (zárt ülés) 

4) „Szép porta Biatorbágyért” cím adományozásáról (zárt ülés) 

5) A közigazgatási bírsággal sújtható tiltott, közösségellenes magatartásokról és a 

közigazgatási bírság kiszabásáról 

6) A közterületek használatával kapcsolatos helyi szabályok felülvizsgálatáról 

7) Tájékoztató az előző egy hónap rendezvényeinek értékelése 

8) 2012. május-júniusi önkormányzati rendezvények előkészítése 

9) Tájékoztató a Faluház és Karikó János Könyvtár nyári nyitvatartási rendjéről 

10) 2012. évi városünnep előkészítéséről 

11) Tájékoztató az Alistálon és Nagydobronyban tett látogatásról 

12) Közpénzből finanszírozott rendezvények zenei szolgáltatásainak igénybevételéről 

13) A Székely Kulturális Egyesület beszámolója 

14) „Európa-futás” népszerűsítéséréről 

15) Kun László önéletrajzi regényének kiadásával összefüggő kérdésekről 

16) Faluház és Karikó János Könyvtárral összefüggő kérdésekről 
 

1) A Dr. Vass Miklós alapítvány támogatásáról 

Bodnár Lajos: kifogásolta, hogy miért nem az Egészségügyi és Szociális Bizottság dönt e 
pályázat támogatásáról. 
A bizottság elnöke válaszában elmondta, hogy az ESZB-nek is lehetősége lett volna tárgyalni 
a témát, nem tette. A pályázat viszont a KISB kompetenciája, valamint az Alapítványt sem 
érheti „kár” a döntés esetleges halogatása miatt, ezért kéri, hogy a bizottság tegyen 
javaslatot a képviselő-testületnek a támogatás összegére.  
 
Varga László: A Dr. Vass Miklós Alapítvány részére az együttműködési szerződésben foglalt 
támogatási összegen felül, 240.000 Ft-támogatás odaítélését javasolja a civil keret terhére, a 
biatorbágyi kisgyermekek korai fejlesztésre szorultságát vizsgáló szűrőprogram 
lebonyolítására. Kéri és egyben felajánlja az alapítvány részére a Városünnep keretében 
megrendezésre kerülő „civil sátorban való” megjelenést. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 240. 
000 forinti támogatást javasol a civil keret terhére a Dr. Vass Miklós Alapítvány 
szűrőprogram lebonyolítására. 
 
Dudás Eszter: Köszöni a támogatási összeg javaslatot, és a civil megjelenéssel kapcsolatban 
a Faluház vezetőjét megkeresi. 

 
2) A közigazgatási bírsággal sújtható tiltott, közösségellenes magatartásokról és a 

közigazgatási bírság kiszabásáról 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja a napirend második fordulós tárgyalását. A bizottság módosító javaslatot nem 
fogalmazott meg a napirenddel kapcsolatban. 
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3) A közterületek használatával kapcsolatos helyi szabályok felülvizsgálatáról 

Fekete Péter: Javasolta, hogy készüljön vizsgálat és módosított szabályozás azzal 
kapcsolatban, melyek azok az ügytípusok, amelyek elbírálása és kiadmányozása – 
ügyfélbarát szemlélettel és a hivatali eljárás egyszerűsítésével - a lehető legalacsonyabb 
szintre kerülhetnek (ügyintézői) a közterület-foglalási engedély kiadását illető 
döntéshozatali eljárás során, és így akár ügyintézési idő nélkül, azonnal kiadható az 
ügyfeleknek.  
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) Fekete 
Péter javaslatát elfogadta. 
 
4) Tájékoztató az előző egy hónap rendezvényeinek értékelése 

A bizottság tagjai értékelték a Majális, a Városi Sportnap és a 15. Koós Iván Gyermekbábos 
Találkozó rendezvényeket. 
Városi Sportnap: a tanácskozás több résztvevője szerint is szükséges a további rendezvények 
alapos átgondolása, de a kivitelezés részleteit illetően igen eltérőek a vélemények. Az 
egyértelműen látható, hogy a szervezéshez és lebonyolításhoz több szakember 
(sportvezetők, testnevelők, stb) bevonása szükséges a szakmai szempontok minél magasabb 
szintű érvényesülése érdekében. Létre kell hozni egy olyan szervező csoportot, aki ilyen 
tagokkal – az eddigi tapasztalatok összegzésével - időben nekilát a következő Sportnap 
előkészítéséhez. 
Tarjáni István: javasolja egy őszi sportnap megrendezését is, melynek részleteiről 
egyezetéseket szeretne kezdeményezni az érintettekkel.  
 
15. Koós Iván Gyermekbábos Találkozó: 
 
Varga László véleménye szerint a bizottság azon kérése, hogy a 15. alkalom miatt a 
rendezvény kiemelt figyelemmel és tartalommal kerüljön megtartásra 2012-ben nem 
teljesült. Helyben osztott ki egy rövid írásos tájékoztatót a rendezvény lebonyolításával 
kapcsolatos – utolsó órákban még megtehető és megtett - polgármesteri és biz. elnöki 
intézkedésekről.  
Tarjáni István vállalta, hogy Biatorbágy házigazda szerepének megtartásáról és a bábos 
rendezvény további illő színvonalú megrendezésének szándékával egyeztetéseket 
kezdeményez az ügyben érintettekkel. 
 

 

Mester László: A sportnapi rendezvények plakátjai a település hatvan pontján kerültek 
kifüggesztésre. A plakátokat egy tíz főből álló fiatal csapat helyezte ki. A továbbiakban évi10 
önkormányzati nagyrendezvény plakátozását vállalta a csapat, és fizetség gyanánt cserébe 
két éjszakára ingyenes szálláslehetőséget kérnek a fonyódi önkormányzati üdülőben. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja a plakátelhelyező 10 főnek, a 10 rendezvény plakátozásáért ingyenesen két 
éjszaka biztosítását a fonyódi önkormányzati üdülőben. 
 

5) 2012. május-júniusi önkormányzati rendezvények előkészítése 

A bizottság tagjai tájékoztatást kaptak a Nemzeti Összefogás Napja (Trianon 
megemlékezés), a 20 éves a Faluház, a Semmelweis Nap és a Pedagógus Nap rendezvények 
előkészületeiről, programtervről. 
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Nemzeti Összefogás Napja: tekintettel, hogy a Faluház előzetesen az előkészületekről írásos 
tájékoztatást nem adott, valamint a tanácskozáson jelenlévő beosztott népművelő érdemi 
információkkal nem volt ellátva az ünnepség előkészületeiről a polgármester adott 
tájékoztatást a rendelkezésére álló információk alapján. 
 
Semmelweis Nap: tekintettel, hogy a Faluház előzetesen az előkészületekről írásos 
tájékoztatást nem adott, valamint a tanácskozáson jelenlévő beosztott népművelő érdemi 
információkkal nem volt ellátva, a bizottság elnöke kéri, hogy a május 24-i képviselő-
testületi ülésig a képviselők kapjanak külön tájékoztatást az ünnepség előkészületeiről. 
 
 
Szakadáti László: Kéri, hogy a Trianon szobornál az ünnepség alatt legyenek padok, illetve 
legyen két fix pad is a szobornál. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági volt jelen a szavazáskor) Fekete 
Péter képviselőt, az Oktatási Bizottság elnökét javasolja szónoknak a pedagógus napi 
rendezvényen. 
 

6) Tájékoztató a Faluház és Karikó János Könyvtár nyári nyitvatartási rendjéről 

A bizottság- 3 igen, 1 tartózkodás (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) szavazás 
mellett elfogadta a bizottsági elnök azon javaslatát, hogy tekintettel arra, hogy a Faluház 
előzetesen az előkészületekről írásos tájékoztatást nem adott, valamint a tanácskozáson 
jelenlévő beosztott népművelő érdemi információkkal nem volt ellátva az intézmény vezetője 
a 2012. május 24-ei képviselő-testületi ülésig haladékot kap, hogy minden képviselőnek és 
bizottsági tagnak eljutassa a Faluház nyári nyitvatartási rendjét és programkínálatát. 
 

7) 2012. évi városünnep előkészítéséről 

A bizottság elnöke kéri, hogy a városünnep előkészítésével kapcsolatos, helyben kiosztott 
programtervhez a javaslatokat a bizottság tagjai 2012. május 16-ig jutassák el a 
Polgármesterhez. 
 
8) Tájékoztató az Alistálon és Nagydobronyban tett látogatásról 

A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
tájékoztatót elfogadja. 
 
9) Közpénzből finanszírozott rendezvények zenei szolgáltatásainak igénybevételéről 

A bizottság a napirend tárgyalását a következő ülésére helyezte át. 

 

10) A Székely Kulturális Egyesület beszámolója 

Bodnár Lajos: a benyújtott elszámolás mellé hiányolja a kellő részletességű írásos 
beszámolót az egyesület 2011-es tevékenységéről. 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
Székely Kulturális Egyesület beszámolóját elfogadásra javasolja. 
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11)„Európa-futás” népszerűsítéséről 

Tarjáni István polgármester elmondta, hogy az „Európa-futás”-sal összefüggő feladatokat a 
polgármesteri kabinet végzi, az előterjesztés tájékoztató jelleggel, esetleges bizottsági 
javaslatok megtétele céljából került kiküldésre.  

A futó fogadására szervezett köszöntés alkalmából a bizottság egyhangú szavazással (4 
igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) Güttler Károly – Biatorbágyon élő - 
olimpikon felkérését javasolja. 

12) Kun László önéletrajzi regényének kiadásával összefüggő kérdésekről 

A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a szerzői jogokkal összefüggő nyilatkozatokat kérje be a Hivatal a szerzőtől, 
valamint a megkapott kézirat irodalmi értékeinek véleményezése történjen meg mihamarabb 
megfelelő szakember segítségével.  
 
Varga László: javasolta a Biatorbágy Kultúrájáért Alapítvány elnökét – aki egyben a városi 
könyvtár dolgozója is -, valamint a Biatorbágyi Ökumenikus Művelődési Egyesület vezetőjét 
– aki maga is rendelkezik írói, könyv szerkesztői és kiadói tapasztalatokkal – bevonni ebbe 
munkába. 
 
 
 
13)Faluház és Karikó János Könyvtárral összefüggő kérdésekről 

 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
határozati javaslat elfogadását javasolja. 

Varga László: Megköszönte a bizottság tagjainak a munkát, az ülést 17 50-kor bezárta. 

 

 
 

K.m.f. 
 
 
 

 
 

 Varga László 
 bizottsági elnök 

 
 


